
Zápis č. 9/10/2011 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
20. októbra 2011 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Dóra Hushegyiová, Michal Jesenko, Martin 
Kabát, Miroslav Kollár, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák, Vladimír Talian 
Hostia: Miloslava Zemková – generálna riaditeľka RTVS (ďalej len „GR RTVS“) 
Andrej Miklánek – riaditeľ Sekcie programu STV 
Ľuboš Machaj – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Ing. Peter Ondro – štatutárny zástupca GR RTVS pre STV a riaditeľ Sekcie ekonomiky  
Miesto konania: Bratislava, Mýtna 1, zasadačka GR RTVS  
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS M. Kollár. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. 
 
M. Kollár dal hlasovať o programe rokovania: 
Uznesenie č. 69/2011: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1.  Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2.  Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3.  Informácia o činnosti Dozornej komisie.  
4.  Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 
písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a informácia o verejných 
obstarávaniach; 

c) rôzne. 
5. Návrh Koncepcie riadenia a rozvoja RTVS (spravodajca M. Antol – programová časť, 

V. Slovák) 
6.  Sťažnosti a podnety. 
7.  Rôzne 

a) Korešpondencia. 
 

Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  
V. Slovák / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / V. Talian /   
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
2.  Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
M. Kollár informoval členov Rady RTVS o stave plnenia jednotlivých uznesení rady. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 70/2011: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia: 
Uznesenie Vyhodnotenie 
12. Splnené 
16. Plní sa priebežne 
22. Plní sa priebežne 

27. Úloha trvá, vyhodnotí sa po prípadnom podpísaní dodatku č. 3. Zmluvy so 
štátom 

45. Plní sa priebežne 
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47. Úloha trvá, vyhodnotí sa priebežne 
55. Plní sa, navrhujem posunúť termín predloženia správy na 31. 10. 2011 

56. Časť A (predseda Rady RTVS: splnené 
Časť B (GR RTVS): vyhodnotí sa po uplynutí termínu (10. 11. 2011) 

58. Nevyhodnocuje sa. 
59. Nevyhodnocuje sa. 
60. Nevyhodnocuje sa. 
61. Nevyhodnocuje sa. 
62. Nevyhodnocuje sa. 
63. Vyhodnotí sa po uplynutí termínu (30. 11. 2011) 
64. Nevyhodnocuje sa. 
65. Splnené. 
66. Nevyhodnocuje sa. 
67. Splnené. 
68. Vyhodnotí sa k 31. 12. 2011. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 0 
Nehlasoval: 1 / V. Talian / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
3. Informácia o činnosti Dozornej komisie 
M. Kollár informoval, že DK potom, ako bola zriadená a bol schválený jej rokovací poriadok 
sa stretla na úvodnom zasadnutí 7.10. Za predsedu DK bol zvolený M. Jesenko. 
M. Jesenko stručne informoval o prvom zasadnutí DK. Uviedol, že DK zobrala na vedomie 
Plán kontrolnej činnosti DK na rok 2011, ktorý schválila Rada RTVS a do konca roka pripraví 
kontrolný plán na budúci rok. Ďalej sa podľa neho DK venovala kontrole rámcových zmlúv 
RTVS uzatvorených pred rokom 2011 a ktorých jednotlivé čiastkové zmluvy, resp. plnenia 
presahujú aj do tohto roka. DK sa podľa neho rozhodla požiadať o právne stanovisko 
v súvislosti s nákupom IT techniky. Informoval, že právne stanovisko je zamerané hlavne na 
dodržanie zákona o verejnom obstarávaní a DK sa v tejto veci zamerala aj na účelnosť 
a efektívnosť. V tejto súvislosti DK požiadala o stanovisko Sekciu IT a Sekciu ekonomiky. Po 
prerokovaní predmetných stanovísk DK vypracuje konečné stanovisko, ktoré doručí v zmysle 
uznesenia Rady RTVS na vyjadrenie GR RTVS a všetko následne dostane Rada RTVS. 
Skonštatoval, že DK sa zaoberala na ostatnom zasadnutí aj dodatkom k zmluve so 
spoločnosťou GTS Slovakia, kde ide o konsolidáciu dátových služieb, o čom GR RTVS na 
minulom rokovaní Rady RTVS poskytla informáciu. DK si vyžiadala od GR RTVS informáciu 
o porovnaní sumárnych nákladov na dátové služby v RTVS pred podpísaním a po podpísaní 
predmetného dodatku. 
 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
P. Ondro informoval o výsledkoch hospodárenia RTVS za 9 mesiacov roku 2011: 
Príjmy za celú RTVS – plánované vo výške 103,139 mil. € a za 9 mesiacov sú vo výške 
77,804 mil. €, t.j. plnenie na 75,4%. 
Výdavky za celú RTVS – plánované na 104,166 mil. €, čerpané vo výške 65,549 mil. €, t.j.  
62,93%. 
Celkový plánovaný schodok RTVS bol plánovaný na – 5,393 mil. € a je dosiahnutý prebytok 
vo výške 7,888 mil. €. 
Príjmy za organizačnú zložku STV – 51,354 mil. €, t.j. plnenie na 74 %. 
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Výdavky za STV – 44,630 €, t.j. plnenie na 60 %. 
Príjmy za SRo – 23,443 mil. €, t.j. plnenie na 74 %. 
Výdavky za SRo – 20,918 mil. €, t.j. plnenie na 78 %. 
Upozornil, že vzhľadom na ohlasované zmeny v súvislosti s koncesionárskymi poplatkami sa 
nepriaznivo vyvíja výber koncesionárskych poplatkov, čo môže mať vplyv hlavne na príjmy 
v budúcom roku, kedy môže byť tento trend stúpajúci. Za 9 mesiacov chýba RTVS oproti 
plánu asi 700 tis. €. 
A. Miklánek, za program STV uviedol, že výkonnosť sa stabilizovala a tie sloty, ktoré STV 
považuje za dôležité, vykazujú jemný nárast. Informoval, že do tohto stavu sa vstupuje 
s ťažiskovým formátom, ktorý dáva predpoklad rastu. Ostatné politické a spoločenské 
udalosti podľa neho zvýšili záujem divákov a STV bude na to reagovať znásobením priestoru 
od nového roka, ktorý bude venovaný spoločenským témam v najrôznejších žánroch. 
Profilové relácie Dvojky podľa neho vykazujú stabilizovanú výkonnosť. Skonštatoval, že STV 
vysiela v súlade so zákonom. 
Ľ. Machaj k programu SRo uviedol, že momentálne sa realizuje príprava programovej 
štruktúry na budúci rok. Pripravovali sa podklady k zmluve so štátom a zabezpečuje sa, aby 
zmluva so štátom bola realizovaná čo najkvalitnejšie čo do kvality aj kvantity. K sledovanosti 
uviedol, že SRo vykazuje stabilnú štruktúru a situácia je stabilizovaná. 
M. Kollár dal priestor pre otázky členov Rady RTVS: 
M. Kollár skonštatoval, že momentálna politická situácia ovplyvňuje financie RTVS, pretože 
sa práve v NR SR rokuje o zákone, ktorý má zmeniť financovanie RTVS. Spýtal, v akom 
štádiu je oddlženie RTVS v súvislosti so záväzkami STV spred roku 2011 a či v tejto chvíli 
nie je čas začať sa variantne pripravovať na fungovanie v budúcom roku s tým, že RTVS 
nebude oddlžený, resp. čo by to pre RTVS znamenalo. 
M. Zemková uviedla, že politická situácia, rovnako ako v celej spoločnosti, vyvoláva miernu 
neistotu aj v RTVS. RTVS sa však snaží naďalej pracovať profesionálne a reaguje na to, čo 
sa deje len tým, že o tom informuje a robí spravodajské a publicistické formáty. 
K aktuálnemu návrhu financovania RTVS uviedla, že záleží aj od toho, kedy by mal začať 
platiť. Podľa súčasného návrhu by mal začať platiť až od roku 2013 a tu je problém, o ktorom 
hovoril P. Ondro, že klesá výber koncesionárskych poplatkov. Skonštatovala, že súčasne 
prerokovávaný zákon neovplyvní rozpočet na rok 2012. Informovala, že návrh dodatku 
k zmluve so štátom bol doručený na MK SR aj so stanoviskom Rady RTVS. Toto označila za 
kľúčový moment, pretože ak RTVS vypadne 14 mil. € z rozpočtu, tak sa bude musieť prejsť 
na super krízový variant, ktorý bude znamenať prestať financovať všetko, čo nie je explicitne 
v zákone. Predpokladá, že k niečomu takémuto však nepríde. Uviedla, že dovtedy kým 
nebude podpísaná zmluva so štátom, tak sa bude rozprávať o dvoch variantoch rozpočtu, 
jednom štandardnom a druhom vysoko krízovom. 
V. Talian sa spýtal, či ten výpadok 700 tis. € je oproti minulému roku alebo oproti plánu. 
M. Kabát doplnil, že o 840 tis. € bol výber nižší v porovnaní s minulým rokom. Uviedol, že 
ako člen Dozornej rady RTVS, s.r.o. môže informovať, že najdramatickejší pokles výberu 
úhrad je cez SIPO. Je preto podľa neho potrebné sa zaoberať, ako nasmerovať 
koncesionárov, aby platili priamo. 
M. Zemková poznamenala, že bude kontraproduktívne urobiť veľkú kampaň na platenie 
koncesionárskych poplatkov, keď budú zrušené. Myslí si, že koncesionárske poplatky by 
mali byť zrušené už od roku 2012 alebo vôbec. 
M. Antol sa spýtal, či existuje poučenie z formátu Gympel a čo sa s tým bude robiť ďalej. 
M. Zemková odpovedala, že Gympel bol robený cez zmluvu so štátom v roku 2010 a RTVS 
ho musel odvysielať, pretože ak by ho neodvysielal musel by vrátiť financie. Jeho výber do 
zmluvy, kvalita a všetky okolnosti s ním súvisiace dokumentujú to, čo tvrdila o zmluve so 
štátom na rok 2010 pre STV. 
A. Miklánek uviedol, že v súvislosti s Gymplom bola urobená programová zmena. Vzhľadom 
na cenu tohto seriálu to však nechce dať úplne mimo primetime-u. 
M. Antol sa spýtal, či STV nemá možnosť vstupovať do tohto projektu. 
Ľ. Machaj vysvetlil, že keď prišiel tento manažment v januári, tak tento projekt bol už 
ukončený a nebol ani čas, ani vôľa kompletne zmeniť celú dramaturgiu.  
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I. Nagy sa spýtala, či sa odstúpilo od zámeru predať budovu STV a či by sa nedali získať 
peniaze odtiaľ. Uviedla, že v projekte sa dočítala, že sa ráta s modernizáciou priestorov, tak 
by chcela vedieť, ktoré sú myslené. 
M. Zemková vysvetlila, že ide o riešenie situácie v Košiciach a Banskej Bystrici, kde sa 
sťahuje STV a SRo do jednej budovy a tie budovy je treba upraviť. Uviedla, že do budovy 
STV v Bratislave sa už nebude investovať nič, len vysťahovanie tých ľudí si vyžaduje aspoň 
základné investície do priestorov, v ktorých budú fungovať. 
P. Ondro k predaju uviedol, že nevie naplánovať príjmy z predaja budov, ak ešte nie sú 
predané. Proces predaja môže podľa neho trvať rok aj dva. 
I. Nagy sa spýtala, keď sú v súčasnosti dvaja programoví riaditelia, kto riadi riaditeľov 
jednotlivých centier. 
M. Zemková odpovedala, že ide o „dvojhlavého draka, ktorého zatiaľ všetci poslúchajú“. 
Skonštatovala, že o televíznych veciach rozhoduje A. Miklánek a o rozhlasových veciach 
rozhoduje Ľ. Machaj. 
b. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a informácia o verejných obstarávaniach 
M. Zemková uviedla, že informácie v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) predkladá Rade RTVS 
priebežne. K verejným obstarávaniam skonštatovala, že sa realizuje predložený plán. 
Informovala, že bol predložený aj materiál na prenájom nehnuteľného majetku RTVS.  
P. Ondro informoval, že dva objekty v Paučinej Lehote sa podarilo predať. Na jeden objekt 
bol len jeden záujemca, na druhý objekt boli dvaja záujemcovia. Jeden záujemca dal ponuku 
na obidva objekty, ale vyhrala ponuka s najvyššou cenou, ktorá je o 40 tis. € viac ako 
znalecký posudok. Na nehnuteľnosť v Liptovskom Jáne nebol žiadny záujemca, takže bude 
potrebné prehodnotiť znalecký posudok. Predmetná nehnuteľnosť nie je v súčasnosti 
prevádzkovaná.                                                      
M. Kollár predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 71/2011: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 0   
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 72/2011: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
Nájomca: ARTON, s.r.o.  
Predmet nájmu: nájom oplotenia RTVS na nehnuteľnosti (pozemku), ktorá sa nachádza na 
parcele č.1537/1, kat. územie Košice – Skladná; jedná sa o časť oplotenia na Rastislavovej 
ul. v Košiciach.   

Navrhovaná doba nájmu:  od 1.11.2011 na dobu neurčitú. 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 0   
Uznesenie bolo prijaté. 
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c. rôzne 
M. Zemková informovala o spustení vysielača DRM na streche pyramídy, ktorý sa bude  
monitorovať asi mesiac a potom túto frekvenciu dostane Rádio Patria. Uviedla, že by rada 
odprezentovala členom Rady RTVS nový inštitucionálny web RTVS. 
D. Vančo, zodpovedný za webovú stránku RTVS, odprezentoval členom Rady RTVS novú 
webovú stránku. 
M. Kollár dal po prezentácii priestor pre otázky členov Rady RTVS: 
M. Kollár víta zriadenie nového korporátneho webu, ktorý spĺňa zákonné nároky, ktoré však 
zase na druhej strane obmedzujú RTVS v mediálnej prezentácii ako inštitúcie. Spýtal sa, 
k akému dátumu bude spustený von. 
D. Vančo uviedol, že by to malo byť vonku v pondelok. Nebude sa k tomu robiť nejaká 
špeciálna komunikácia.  
M. Kollár sa spýtal, kedy zhruba bude spustený avizovaný multimediálny web RTVS. 
D. Vančo odpovedal, že rámcovú predstavu o čase momentálne nechce poskytnúť, pretože 
problém je tam s verejným obstarávaním, čo pravdepodobne predĺži čas projektu. 
M. Kabát vníma ako jeden z najväčších prínosov interaktivitu na webe a verí, že to prispeje 
k tomu, aby RTVS dostávalo širšiu odozvu a poznalo širšie spektrum fanúšikov.  
M. Kollár informoval v súvislosti s korešpondenciou z Rady pre vysielanie a retransmisiu, že 
kladne hodnotí, že RTVS vyhral na Najvyššom súde jeden zo sporov, ktorý sa týkal ešte 
STV. Spýtal sa na dve oznámenia o začatí správneho konania v súvislosti s možným 
nedodržaním zákona vo vzťahu podielu programov vybavených multimediálnym prístupom, 
čo súvisí práve s prechodom na digitálne vysielanie. Skonštatoval, že vie, že je problém, že 
tam nie je žiadne prechodné obdobie a nie je to jednoduchá a lacná záležitosť. Spýtal sa, 
ako to vyzerá z pohľadu RTVS. 
M. Zemková odpovedala, že sa pripravuje stretnutie s Radou pre vysielanie a retransmisiu, 
pretože je naozaj možná rôzna interpretácia zákona. Informovala, že RTVS už dával 
stanovisko Rade pre vysielanie a retransmisiu. Skonštatovala, že už pri prijímaní zákona 
bolo jasné, že STV, ktorá nebola schopná investovať, nedokáže toto splniť. Uviedla, že teraz 
sa s odretými ušami tie percentá napĺňajú. Nevykazovalo sa to preto, lebo právne stanovisko 
RTVS bolo také, že to nebolo treba vykazovať. 
 
 
5. Návrh Koncepcie riadenia a rozvoja RTVS 
M. Kollár informoval, že na ostatnom zasadnutí sa prerokovala programová časť tohto 
materiálu. 
M. Zemková odprezentovala členom Rady RTVS zvyšnú časť koncepcie riadenia a rozvoja 
RTVS. Informovala aj o zmenách, ku ktorým prišlo v programovej časti od minulého 
zasadnutia. Skonštatovala, že plánuje predmetný dokument aj zverejniť na webe. 
R. Oravec odprezentoval Koncepciu strategického rozvoja technického a technologického 
vybavenia RTVS, ktorá je súčasťou predloženého materiálu. 
M. Antol, ako spravodajca programovej časti materiálu, skonštatoval, že materiál je 
obohatený o pripomienky z ostatného rokovania rady.  
V. Slovák, ako spravodajca časti venovanej technike a technológiám, uviedol, že ideové 
východiská technického a technologického vybavenia RTVS sú veľmi dobré. Ocenil, že sa 
v prvom rade vychádzalo z procesu vysielania a výroby a na druhom mieste je otázka 
samotného technologického zabezpečenia. Spýtal sa, na aký účel sa kupuje vozidlo na 
prepravu ozvučovacej technológie. 
R. Oravec vysvetlil, že je to prenosový voz s možnosťou prepravy ozvučovacej technológie, 
aby celá technológia bola kompatibilná s požiadavkami televízie. Myslí si, že postupom času 
sa určite nájdu programové projekty, ktoré budú spoločné rozhlasovo-televízne. 
V. Slovák sa spýtal k architektúre obmeny, či technológie, pri ktorých je uvedená 50 % ročná 
obmena sa potom budú dať ešte použiť niekde inde, alebo sú už na odpis. 
R. Oravec odpovedal, že sú to kritické aplikácie, ktoré by mali mať čo najvyššiu spoľahlivosť, 
bežné servery by mali byť obnovované raz za 3 roky a notebooky majú obnovu raz za 4 roky. 
Technológie sa po tejto obmene presúvajú na menej prioritné veci, nevyhadzujú sa. 
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Informoval, že v budúcom roku sa plánuje do investícií na technológie 7 mil. € plus niektoré 
ďalšie projekty. 
V. Slovák uviedol, že je potrebné spracovať analýzu dislokovaných priestorov, aby bolo jasné 
čo sa s tými priestormi plánuje robiť. Skonštatoval, že je potrebné zosúladiť koncepciu 
s rozpočtami na jednotlivé roky. 
M. Zemková skonštatovala, že sú spracované 3 riešenia ohľadom priestorov.  
M. Kollár dal priestor na otázky členov Rady RTVS: 
M. Antol uviedol, že na ostatnom rokovaní sa zaoberal aj výhradami verejnosti k presunom 
rozprávok a omší z Rádia Slovensko na Rádio Regina a myslí si, že by sa mal akceptovať 
hlas verejnosti. Ďalej poznamenal, že od technickej časti materiálu očakával, že to bude 
exaktnejšie vymenované na jednotlivé obdobia, prípadne tam bude aspoň kritický variant, 
ktorý je nevyhnutný na investíciu do technológií. Myslí si, že v STV je niekoľko technicky 
dobre vybavených pracovísk a je podľa neho otázka, či sú dobre využívané. Skonštatoval, že 
myslí napríklad dabingové štúdio v Košiciach.  
M. Zemková odpovedala, že nepovažovala za vhodné v materiáli fixovať konkrétne 
programové prvky. Uviedla, že omša sa nepresúva, pretože je na Rádiu Regina, ale riešiť 
tento prvok v koncepčnom materiáli je nadbytočné. 
M. Antol uviedol, že v koncepčnom materiáli je uvedené, že sa presúva rozprávka. 
Ľ. Machaj vysvetlil, že ide v tomto prípade ide o programové typy a hovorí sa tam o presune 
dramatických programov z Rádia Slovensko na Rádio Regina. 
I. Nagy sa spýtala, prečo vysiela Rádio Junior pre detského poslucháča aj v noci. 
M. Zemková odpovedala, že Rádio Junior je koncipované ako rotácia fixných slotov, ktoré sú 
3 alebo 4 hodinové. Šíri sa len internetom alebo retransmisiou a nejde terestriálnym 
vysielaním, je to nízkonákladové vysielanie. Informovala, že na túto programovú službu 
chodia reakcie aj z Austrálie alebo Južnej Ameriky a je to výrazná služba pre Slovákov 
v zahraničí, ktorých deti nemajú kontakt so slovenčinou.  
I. Nagy sa spýtala v súvislosti s národnostným vysielaním v STV, ako sa rieši konflikt 
národnostného vysielania s veľkými športovými podujatiami, ktoré budú v roku 2012 a pritom 
sa obe budú vysielať na Dvojke. 
A. Miklánek uviedol, že netají, že je to problém. Ako najhoršie podujatie z tohto pohľadu sa 
javia Olympijské hry, kedy je vysielanie kontinuálne, pri iných podujatiach nejde o celodenné 
vysielanie a tam je možné ľahšie hľadať riešenie. Športové a národnostné vysielanie sú 
z pohľadu diváckeho záujmu podľa neho porovnateľné a bude sa to zohľadňovať pri hľadaní 
riešenia. 
M. Kollár sa spýtal, v akom časovom horizonte sa počíta s určením záväzných priorít na 
základe požiadaviek Sekcie výroby a určením projekčných tímov, keď už niektoré verejné 
obstarávania bežia a či sa tieto dejú na základe nejakého projektu alebo ad hoc. 
R. Oravec odpovedal, že sa to rieši priebežne podľa priorít.  
M. Zemková doplnila, že momentálne sú prioritou Sekcia kreativity a spravodajstvo a ostatné 
veci sa riešia len parciálne. 
M. Antol uviedol, že existujú technicky vybudované pracoviská a či sa v stratégii rozmýšľa 
nad ich hospodárnejším využívaním. 
R. Oravec odpovedal, že financií je v súčasnosti tak málo, že si RTVS nemôže niečo dovoliť 
vyhodiť. Avšak ak je to technológia, ktorá nekorešponduje s nejakým väčším celkom, tak sa 
s tou technológiou bude treba rozlúčiť. Ohľadom dabingových štúdií v Košiciach sa nevie 
vyjadriť, pretože to spadá do Sekcie výroby. 
M. Kabát požiadal, že ak sú také informácie, že prichádza k nehospodárnemu využívaniu 
majetku RTVS, tak by bolo potrebné hovoriť konkrétnejšie. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenia a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 73/2011: 
Rada RTVS v zmysle par. 8 ods. 1 písm. g) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS prerokovala 
Koncepciu riadenia a rozvoja RTVS a odporúča GR RTVS zverejniť ju na webovom sídle 
RTVS. 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  
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V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Sťažnosti a podnety 
M. Kollár uviedol, že podnety týkajúce sa personálnych záležitostí budú postúpené GR 
RTVS. Informoval o vybavení jednotlivých podnetov smerovaných na Radu RTVS. 
Skonštatoval, že prišlo odvolanie voči nesprístupneniu informácií podľa zákona o slobodnom 
prístupe k informáciám od J. Jánošíka. Vysvetlil, že J. Jánošík sa už raz odvolal, odvolací 
orgán nerozhodol a tým pádom vydal fiktívne zamietavé rozhodnutie a J. Jánošík sa obrátil 
na súd, ktorý rozhodol, že povinná osoba má rozhodnúť o podanej žiadosti žalobcu a on sa 
odvolal. 
M. Zemková informovala, že jeho žiadosti sa už nedá vyhovieť, pretože RTVS už 
nedisponuje predmetnými reláciami. 
M. Jesenko doplnil, že súd prikázal právoplatným rozhodnutím RTVS ešte raz sa zaoberať 
žiadosťou z roku 2008. Z doručených materiálov mu vyplýva, že GR RTVS o pôvodnej 
žiadosti nerozhodla, čím vzniklo fiktívne zamietavé rozhodnutie, voči ktorému sa dá odvolať. 
Rada RTVS podľa neho nemôže rozhodnúť iným spôsobom, ako to rozhodnutie zrušiť a GR 
RTVS sa tým bude musieť ešte raz zaoberať ako prvostupňový orgán. Pokiaľ nie sú 
k dispozícii vyžiadané dokumenty, tak to treba odôvodniť v rozhodnutí. 
M. Kollár dal priestor na prerokovanie ďalších podnetov: 
V. Talian sa spýtal, či sa bude RTVS odvolávať voči rozhodnutiu Rady pre vysielanie 
a retransmisiu o porušení zákona v súvislosti s diskusnou reláciou s premiérkou I. 
Radičovou.  
M. Zemková uviedla, že určite sa odvolá a vždy v prípade voľného kresla musí zaujať 
stanovisko, inak by nechránila vlastných zamestnancov. Pripomenula, že tak to bolo aj 
v prípade iného premiéra. 
M. Antol sa spýtal, či sa plánuje výjazdové zasadnutie. 
M. Kollár odpovedal, že jedno z novembrových rokovaní bude v Košiciach. 
 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 74/2011: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1. písm. p) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a § 19 ods. 3 
zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám zrušuje napadnuté fiktívne 
rozhodnutie GR RTVS vo veci žiadosti JUDr. Júliusa Jánošíka o poskytnutie informácií zo 
dňa 4. 2. 2008 podľa § 59 ods. 3 Správneho poriadku a vec vracia GR RTVS na nové 
prejednanie a rozhodnutie. 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
7. Rôzne 
a) Korešpondencia 
M. Antol požiadal GR RTVS, či môže niečo povedať k listu V. Semana. 
M. Zemková uviedla, že to bolo zopakovanie predchádzajúcej žiadosti a dala pokyn, aby mu 
odpovedali tak ako predtým a ešte tam beží 30 dňová lehota na odpovedanie. 
Skonštatovala, že to dostala na starosti Sekcia výroby. 
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M. Kollár informoval, že obdržal žiadosť od zástupcu verejnosti p. Rychlovského na 
položenie otázky Ľ. Machajovi. Spýtal sa členov Rady RTVS, či súhlasia s vystúpením p. 
Rychlovského. 
Členovia Rady RTVS súhlasili s vystúpením p. Rychlovského. 
p. Rychlovský uviedol, že na Rádiu Slovensko chodia príspevky, ktoré podľa neho obsahovo 
patria skôr na Reginu. Myslí si, že jedinou polhodinovou reláciou za celý deň je Z prvej ruky 
a bolo by podľa neho vhodné, ak by bola reprízovaná hneď po polnoci a nie až o 01,00 h. 
Spýtal sa, aké sú prekážky, že sa nemôže vysielať publicistická relácia podobná tej, ktorú 
vysiela ČRo 6 a ktorá trvá od 18,00 do 24,00 h. 
Ľ. Machaj uviedol, že by rád realizoval v budúcnosti projekt nejakej mienkotvornej 
programovej služby. Pripomenul, že ČRo má trojnásobný rozpočet oproti SRo. Ďalej 
informoval, že sa bude meniť programová štruktúra Rádia Slovensko a je snaha posilniť 
informačnú stránku. Budú sa podľa neho robiť aj zmeny vo vysielaní a je možné, že sa 
repríza Z prvej ruky posunie. 
M. Kollár poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave 26.10.2011. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
 
 
Miroslav Kollár 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk 


